
Referat fra møte i arbeidsgruppen for utredning av et OIS-marked i norske kroner 

Fredag 19 juni 2020 

Videomøte 

 

Til stede:  

Timothy FitzGerald    DNB  

Marit Øwre-Johnsen    Norges Bank  

Eske Traberg Smith   Danske Bank 

Espen Teie    Danske Bank 

Nils Kristian Knudsen   Handelsbanken 

Øyvind Reiersen   Kommunalbanken 

Al Jugoo    LCH 

Natalia Vale    LCH 

Lars-Even Klepsland    Nordea 

Alexander Melsom   Nordkinn Asset Management 

Torstein Slørstad    SEB 

Henning Nilsen    Sparebank 1 Boligkreditt 

Morten Risstad    Sparebank 1 Markets 

Gaute Myklebust    Sparebank 1 Nord-Norge 

Bjørn Endre Oftedal   SR Bank 

Atle Belsnes    Swedbank 

 

Referat 

Timothy FitzGerald ønsket velkommen til gruppen og presentert agendaen.  

To nye medlemmer i gruppen, Al Jugoo and Natalia Vale fra LCH, ble introdusert og presenterte seg 

selv for gruppen.  

Gruppen diskuterte deretter førsteutkastet til konsultasjonsrapporten som var distribuert til 

medlemmene på forhånd. Noen små endringer ble gjort og rapporten ble deretter godkjent av 

gruppen.  

Gruppen diskuterte hva som vil være neste steg å jobbe med mens man venter på svar på 

konsultasjonsrapporten. Dette inkluderer:  

 Gi tilbakemelding på konsultasjonsrapporten om Markedskonvensjoner, med forslag til 

konvensjoner for et OIS-marked i norske kroner.  



 Arbeide med «inter-dealer meglere» for å sikre at riktige prisskjermer settes opp for de 

relevante Nowa/OIS produktene.  

 Generere historiske Nowa data for å hjelpe organisasjoner å kalibrere marginmodeller og 

gjennomføre stresstesting. 

 Sørge for at alle relevante handelsplattformer er forberedt på markedsutviklingen.  


